
    Lycke Samfällighetsförenings styrelsemöte 

                     2021-06-20 

Närvarande: 

Ordinarie ledamöter: Jan-Ove Asp, Frede Jensen,Inger 

Månsson,Kim Nyegård 

Suppleanter: Gun Helmersson, Eva Jönsson ej närvarande. 

 

Ärende 

1. Mötet öppnades av ordförande Jan-Ove Asp 

2. Godkännande av dagordningen 

3. Genomgång av föregående protokoll 

4. Kassören har ordet 

Kassören  informerar: 

2 stugor har fortfarande inte betalt ,på nästa avi 

tillkommer 2 avgifter, om inte blir det indrivning 

 

Kassören redovisade att vi saltat vägarna till en kostnad 

av 32,000 kr.  

         Han redovisade också budgeten 20-05-01   21-04-30. 

 

5. Årsmötet hoppas vi kan genomföras 5 sept.2021 

I Stenvistugan nere i Hyllstofta kl 10,00 

 



 

6. Rapport om fisket  

Fiskevärdarna skall ta fram en arbetsbeskrivning om 

Hur man skall fördela arbetet. 

 

7. Övriga frågor 

Pga att vi inte kunde ha städdag värmen spelade oss ett 

spratt, vi hade beställt grus till våra gångar ner vid sjön. 

Boulbanan har också fått grus 

 

Badplatsen kommer också få grus, dansbanan skall oljas. 

 

Bodarna nere vid sjön är tvättade, Björn som bor på 

området har åtagit sig att måla dessa ut och invändigt. 

Hoppas vi hittar en annan dag till städdag 

 

Grus till grillstugan kommer att läggas ut efter målning. 

 

Vi diskuterade att ett informationsblad till ny stugägare. 

Ett problem är att inte Ingvar Pålsson inf. Föreningen när 

det blir byte av stugor. 

Gallert till grillen ut är trasigt skall åtgärdas. 

 

          OBSERVERA DETTA: 

2022 kommer ordförande och sekreteraren avgå  

Valberedningen är ute i god tid. 



 

 

Vi vill gärna ha förslag till ordförande som måste bo på 

området, av den anledningen att det kan hända saker 

Snabbt. 

 

Ordförande avslutade mötet och önskar trevlig sommar. 

 

 

 

 

Ordförande:                                    Sekreterare: 

 

 

 


